

*All are welcome
Tout le monde est bienvenu*

The Bilingual Revolution - La révolution bilingue with/avec Fabrice Jaumont



In this presentation, Fabrice Jaumont will give a description of the importance of being bilingual/multilingual and the value that it brings to individuals and communities. He will describe the many dual-language programs that are developing and thriving across the country, provide guidance for starting and sustaining these programs, and answer participants' questions about the purpose and vitality of these programs.

About Fabrice Jaumont

Nicknamed “the Godfather of language immersion programs” by *The New York Times*, Fabrice Jaumont has more than 25 years of experience in international education and the development of multilingual programs. He currently serves as Education Attaché for the Embassy of France to the United States and is an adjunct professor in international education at NYU Steinhardt and Baruch College - CUNY.

Dans cette présentation, Fabrice Jaumont expliquera l'importance d'être bilingue/multilingue et la valeur que cela apporte aux individus et aux communautés. En plus de décrire les nombreux programmes bilingues qui se développent et prospèrent à travers le monde, M. Jaumont fournira des conseils pour démarrer et maintenir ces programmes. Il parlera aussi de la finalité et la vitalité de ces programmes.

À propos de Fabrice Jaumont

Surnommé « le parrain des programmes d'immersion linguistique » par le New York Times, Fabrice Jaumont a plus de 25 ans d'expérience dans l'éducation internationale et le développement de programmes multilingues. Il est actuellement attaché d'éducation à l'ambassade de France aux États-Unis et est professeur auxiliaire en éducation internationale à NYU Steinhardt et Collège Baruch - CUNY.

Friday, March 25, 2022/Vendredi 25 mars 2022

12:00-1:00PM/12h00-13h00

[Register Here/Inscrivez-vous ici](#)

Zoom link will be sent to you/ Le lien Zoom vous sera
envoyé

Door Prizes for those in
attendance

Il y aura des prix pour les
participant.e.s